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Obec LUDANICE, SNP 448, 956 11 Ludanice 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

      

 

 

Zápisnica 

z 8. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v LUDANICIACH,  

ktoré sa konalo dňa 08. 03. 2024 

 

 

 

Prítomní: (podľa prezenčnej listiny, príloha č.2) 

Matúš Dočkalik, starosta obce 

Ing. Ernest Barát, hlavný kontrolór obce. 

 

Prítomní poslanci: Vladimír Krajčovič, Silvester Bilik, Vladimír Čerňan,  Ing. Martin 

Dočkalik, PhD.,  Bc. Andrej Štaffen,  Zuzana Gígelová, doc. PaedDr. Jozef Kapusta, PhD., 

Monika Gígelová, Mgr. Monika Košecká 

 

 

Neúčasť ospravedlnili poslanci:  

 

Zamestnanci:  

 

Zúčastnili sa: občania Ludaníc a Mýtnej Novej Vsi 

 

Zapisovateľka: Mgr. Jana Kapustová 

            

 

           

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Matúš Dočkalik. Privítal všetkých prítomných.  

V úvode upozornil, že priebeh rokovania obecného zastupiteľstva bude zaznamenávaný 

na digitálny diktafón. Starosta konštatoval, že z 9 poslancov je prítomná nadpolovičná 

väčšina, zasadnutie je uznášaniaschopné. Za overovateľov zápisnice určil: Zuzanu Gígelovú 

a Silvestra Bilika. 

 

Starosta podal návrh na zostavenie návrhovej komisie v zložení: 

 

Návrhová komisia: 

1. Vladimír Krajčovič, zástupca starostu obce 

2. Martin Dočkalik 

3. Vladimír Čerňan  

 

 

Voľba návrhovej komisie bola vykonaná hlasovaním:  

 

Hlasovanie za: 9 (podľa prezenčnej listiny), proti:  0,  zdržali sa:  0. 
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Program: 
 

 

2. Kontrola plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom 7. riadnom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva 

3. Správa z kontroly vyúčtovania dotácií, ktoré obec Ludanice poskytla subjektom 

pôsobiacim na území obce v roku 2023 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. a III. štvrťrok 

2024 

5. Dražba nehnuteľnosti vedených na LV č. 1329 - informácia 

6. Žiadosť o vysporiadanie pozemkov – Marta Nedelková 

7. Žiadosť o rozšírenie Z – Boxu – Packeta  

8. Návrh VZN č.1/2024 o určení názvu ulice v obci Ludanice, v katastrálnom území 

Ludanice 

9. Vjazd z miestnej komunikácie na nový zberný dvor 

10. Pripojenie parkoviska a obslužnej komunikácie pre dva bytové domy na účelovú 

cestu, p.č. 891/10 

11. Zmeny a doplnky č.2 Územného plánu obce Ludanice 

12. Žiadosť o prenájom časti obecného pozemku – Top Grafit, s. r. o., Dopravná 2, 

955 01 Topoľčany 

13. Žiadosti neverejného poskytovateľa sociálnej služby o finančný príspevok na rok 

2024 – PE-ES n.o., Diviacka Nová Ves 

14. Informácia – žiadosti o nájomné bývanie v obci Ludanice 

15. Doplnenie cenníka prenájmu KD 

16. Informácia o energiách v kultúrnom dome a zdravotnom stredisku za rok 2023 

17. Podanie žiadosti o dotáciu z NSK na rok 2024 – Osvetlenie priechodov pre 

chodcov pri škole a cintoríne 

18. Plán zasadnutí OZ na rok 2024 

19. Žiadosť o odkúpenie pozemku od obce Ludanice – Lucia Bielopotocká, Michaela 

Burrell 

20. Žiadosť o finančný príspevok – OZ Novejsa 

21. Riešenie dopravnej situácie – bytovka vedľa starej materskej školy 

22. Budova starej školy Mýtna Nová Ves č. 23 – informácia 

23. Združenie obcí TRIBEČSKÁ CYKLOMAGISTRÁLA 

24. Rôzne 

- osadenie defibrilátora 

- vratné plastové poháre na kultúrne a športové podujatia 

-  podanie žiadosti o osvetlenie priechodov pre chodcov 

25. Diskusia 

26. Záver 

 

 

 

Hlasovanie: za: 9 (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 
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K bodu 2 – Kontrola plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom 7. riadnom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva 

 

Kontrolu plnenia uznesení predniesol Ing. Ernest Barát, hlavný kontrolór obce. Bola 

súčasťou materiálu poskytnutého poslancom pred zasadnutím. Poslanci nemali ku kontrole 

plnenia uznesení žiadne pripomienky. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ludanice 

berie na vedomie: 

1. kontrolu plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom 7. riadnom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva zo dňa 15.12.2023. 

 

Hlasovanie: za: 9 (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 3 – Správa z kontroly vyúčtovania dotácií, ktoré obec Ludanice poskytla 

subjektom pôsobiacim na území obce v roku 2023 

 

Ing. Ernest Barát, hlavný kontrolór obce prešiel správu z kontroly vyúčtovania dotácií 

a keďže ju poslanci dostali, vybral z nej len najdôležitejšie časti. Správu vykonal na základe 

plánu kontrolnej činnosti. Pri kontrole sa zameral na dodržanie ustanovení Všeobecne 

záväzného nariadenia obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ludanice   

berie na vedomie:  

1. správu z kontroly vyúčtovania dotácií, ktoré obec Ludanice poskytla subjektom 

pôsobiacim na území obce v roku 2023. 

 

Hlasovanie: za: 9 (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 4 – Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. a III. 

štvrťrok 2024 

 

 Ing. Ernest Barát, hlavný kontrolór obce zaslal materiál poslancom, ešte pred 

zasadnutím. Taktiež bol návrh uverejnený na obecnej tabuli. Poslanci nemali pripomienky. 

  

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach 

schvaľuje: 

1. plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. a III. štvrťrok 2024. 

 

Hlasovanie: za: 9 (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 5 – Dražba nehnuteľnosti vedených na LV č. 1329 - informácia 

 

 Starosta informoval o dražbe nehnuteľnosti, vysvetlil o ktorú nehnuteľnosť sa jedná. 

Sú to pozemky vedľa zberného dvora, vedľa bytoviek aj budúceho nového cintorína. Ako 

bolo spomenuté na komisii, dražba sa uskutočnila 28.2.2024, dražby sa zúčastnila obec 

Ludanice, ktorá bola aj oslovená, pozemky boli obcou vydražené. Aktuálne sa čaká na prepis. 
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Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach 

berie na vedomie: 
1. informáciu o dražbe. 

 

Hlasovanie: za: 9  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 6 – Žiadosť o vysporiadanie pozemkov – Marta Nedelková 

 

 Starosta informoval, že vysporiadanie pozemkov sa ťahá od roku 1993, kataster sa 

bude zaoberať len návrhom na vklad. Zmenil sa medzitým aj zákon od 1. novembra 2023 

o majetku obci. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ludanice   

schvaľuje: 

1. Podpísanie kúpnej zmluvy, ktorú predložila p. Marta Nedelková, starostom obce za 

účelom prevodu pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa parcela CKN číslo 

682/1, druh pozemku záhrady o výmere 469 m2 vedenej na liste vlastníctva číslo 596 

pre obec Ludanice, katastrálne územie Ludanice. 

 

Hlasovanie: za: 9 (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 7 – Žiadosť o rozšírenie Z – Boxu – Packeta  

 

Starosta informoval, že rozšírenie Z-boxu je potrebné z dôvodu veľkej vyťaženosti 

balíkov. Avšak Packeta nesúhlasila s návrhom rozšírenia na pôvodnom mieste, nakoniec sa 

zhodli nad možnosťou presunu na tržnicu. Bude tam umiestnený 8 stĺpcový box spolu 

s pôvodným boxom. Nájomné bude 30 € za m2 na kalendárny rok. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

schvaľuje: 

1. nájom časti pozemku parcela CKN číslo 284/1, druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 2 025 m2 vedená na liste vlastníctva 596 pre obec Ludanice, 

katastrálne územie Ludanice -  plocha 3,53 m2 (8 stĺpec) spoločnosti Packeta 

Slovakia s.r.o., so sídlom Kopčianska 3338/82A, 851 01 Bratislava – mestská časť 

Petržalka, IČO: 48136999 od 01.04.2024 za účelom umiestnenia, prevádzkovania, 

servisu a prípadnej obmeny samoobslužného automatu slúžiaceho k vydávaniu 

zásielok a poskytovaniu ďalších služieb, ktoré nájomca v oblasti prepravných služieb 

ponúka / ďalej len Z-Box /, bližšia technická špecifikácia Z-Boxu je: 2116 x 4360 x 

810 mm (výška x šírka x hĺbka), na dobu určitú do 31.12.2026, za nájomné 

vo výške 30 EUR/m2/ kalendárny rok / celková výška nájomného na kalendárny 

rok je 3,53 m2 x 30 EUR/m2 = 105,90 EUR /. Pozemok sa prenajíma v zmysle § 9aa 

ods. 2 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb.. Pri dobe nájmu kratšej ako jeden kalendárny 

rok sa výška nájmu úmerne prepočíta. Prenájom časti CKN parcely číslo 264/4 sa 

končí 31.03.2024. 

Hlasovanie: za: 9 (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 
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K bodu 8 – Návrh VZN č.1/2024 o určení názvu ulice v obci Ludanice, v katastrálnom 

území Ludanice 

 

 

 Starosta vysvetlil, že sa jedná o novú ulicu, ktorá vznikne pri bytovkách, pri novom 

cintoríne smerom k novému zbernému dvoru . Tento návrh bol zverejnený. Názov bol 

odkonzultovaný aj na Slovenskom jazykovednom ústave,  je to všetko odsúhlasené. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

schvaľuje: 

1. Všeobecne záväzne nariadenie č.1/2024 o určení názvu ulice v obci Ludanice, 

v katastrálnom území Ludanice. 

 

 

Hlasovanie: za: 9  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 9 – Vjazd z miestnej komunikácie na nový zberný dvor 

 

 Starosta vysvetlil, že toto uznesenie je potrebné ku kolaudácii nového zberného dvora. 

Predtým musí byt schválený vjazd na túto cestnú komunikáciu. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

súhlasí: 

1. so zriadením napojenia  areálu  nového  zberného  dvora Ludanice pozemok  CKN 

parcela číslo 10199/15 na novú miestnu cestu  pozemok CKN parcely  číslo 10199/13 

a 891/10 podľa projektu stavby „Zberný dvor Ludanice napojenie pozemku 

na miestnu cestu", zodpovedný projektant Ing. Martin Uličný, dátum vypracovania 

02/2024. 

 

Hlasovanie: za: 9  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 10 – Pripojenie parkoviska a obslužnej komunikácie pre dva bytové domy na 

účelovú cestu, p.č. 891/10 

 

 

 Starosta bližšie informoval, že ako cestný správny orgán potrebujeme súhlas správcu 

komunikácie, tým sú poslanci, teda Obecné zastupiteľstvo. My následne dáme súhlas 

zhotoviteľovi bytoviek, že sa môže napojiť na túto novú komunikáciu, aby mohli začať 

s výstavbou parkoviska a novej príjazdovej cesty. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

súhlasí: 
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1. s realizáciou navrhovaného dopravného napojenia spevnených plôch – parkoviska 

a obslužných komunikácií (Vetva 2, 3), určených pre obsluhu 2 bytových domov 

(p.č.891/7,8) na účelovú cestu ( p.č. 891/10 ) v zastavanom území k.ú. obce Ludanice, 

v súvislosti s realizáciou stavby „2 x 19 bytových jednotiek Ludanice – SO 01 

Účelové pozemné komunikácie a odstavné plochy v obytnom súbore", v zmysle 

obsahu priloženej projektovej dokumentácie vypracovanej Ing. Lenkou Kohútovou 

v dátume 07/2022, 

2. s použitím navrhovaného trvalého dopravného značenia a so zriadením vyhradených 

parkovísk v súvislosti s realizáciou stavby „2 x 19 bytových jednotiek Ludanice – SO 

01 Účelové pozemné komunikácie a odstavné plochy v obytnom súbore", 

v zastavanom území k.ú. Ludanice tak, ako je to navrhnuté v predloženej projektovej 

dokumentácii  vypracovanej Ing. Lenkou Kohútovou v dátume 07/2022. 

 

Hlasovanie: za: 9  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 11 – Zmeny a doplnky č.2 Územného plánu obce Ludanice 

 

 Zákonnou povinnosťou obce je každé štyri roky prehodnocovať územný plán. My sme 

naposledy vypracovali Zmeny a doplnky v roku 2020. Komisia navrhuje obecnému 

zastupiteľstvu, aby sa doplnili zmeny a doplnky, kvôli istým nezrovnalostiam. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

súhlasí: 

1. so začatím prác na vypracovaní a prerokovaní nových Zmien a doplnkov Územného 

plánu obce Ludanice. 

 

Hlasovanie: za: 9  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 12 – Žiadosť o prenájom časti obecného pozemku – Top Grafit, s. r. o., 

Dopravná 2, 955 01 Topoľčany 

 

 Starosta prečítal žiadosť od firmy Top Grafit a vysvetlil o ktorú časť pozemku sa 

jedná. Už viackrát sa tieto žiadosti na obecnom zastupiteľstve preberali, obec nemôže nijako 

zaťažovať a manipulovať s pozemkami, ktoré sa začínajú s číslom 2. Je to vyjadrenie 

okresného úradu a právnika. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

neschvaľuje: 

1. žiadosť firmy Top Grafit, s.r.o., Dopravná 2, 955 01 Topoľčany o prenájom časti 

parcely č. 2039. 

 

Hlasovanie: za: 9  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

- 18:45 odišla poslankyňa Monika Gígelová. 
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K bodu 13 – Žiadosti neverejného poskytovateľa sociálnej služby o finančný príspevok 

na rok 2024 – PE-ES n.o., Diviacka Nová Ves 

 

  Starosta informoval, že sa jedná o 2 žiadosti našich občanov, o pána Františka Macku 

a pani Irenu Mikátovú. Aj v minulom roku sa finančné príspevky poskytovali, vo výške 100 € 

na mesiac, čiže 1 200 € na rok. Je to naša zákonná povinnosť. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

schvaľuje: 

1. Poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej sociálnej služby 

neverejnému poskytovateľovi sociálnej služby PE – ES, n.o. , 972 24 Diviacka Nová 

Ves 465, IČO: 37923251 na rok 2024 vo výške 1 200 EUR v zmysle § 75 zákona 

č. 448/2008 Z.z. Prijímateľom sociálnej služby je pán František Macko, trvale bytom 

Mýtna Nová Ves 110, 956 11 Ludanice. 

2. Poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej sociálnej služby 

neverejnému poskytovateľovi sociálnej služby PE – ES, n.o. , 972 24 Diviacka Nová 

Ves 465, IČO: 37923251 na rok 2024 vo výške 1 200 EUR v zmysle § 75 zákona 

č. 448/2008 Z.z. Prijímateľom sociálnej služby je pán Irena Mikátová, trvale bytom 

956 11 Ludanice. 

 

Hlasovanie: za: 8  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 14 – Informácia – žiadosti o nájomné bývanie v obci Ludanice 

 

 Poslanci majú k dispozícií výsledky zisťovania záujmu, keďže sú určité informácie, 

ktoré nemôžu ísť na verejnosť, k dátumu kedy zasadala komisia bolo 72 žiadosti, každý 

týždeň pribúdajú. Je tam 42 žiadostí, ktoré spĺňajú podmienky Štátneho fondu rozvoja 

bývania. Obecná rada bude poverená ďalšími krokmi. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

berie na vedomie: 

1. možnosť odkúpenia bytového domu za účelom nájomného bývania  

 

Hlasovanie: za: 8  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 15 – Doplnenie cenníka prenájmu KD 

 

 Starosta informoval, že do inventáru kultúrneho domu pribudnú okrúhle stoly, obrusy 

na okrúhle stoly, návleky na stoličky aj návlek na barový stôl, taktiež barové stoly. Finančná 

komisia aj obecná rada odporúča schváliť doplnenie cenníka. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

schvaľuje: 

1. doplnený cenník prenájmu Kultúrneho domu v Ludaniciach. 

 

Hlasovanie: za: 8  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 
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K bodu 16 – Informácia o energiách v kultúrnom dome a zdravotnom stredisku za rok 

2023 

 

 Starosta informoval o preplatku plynu vo výške 7 000 €, obec žiadala celý rok 

o dotáciu na energie, ktorá bola poskytnutá vo výške 5 000€. Na komisii to bolo prebraté 

podrobnejšie.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

berie na vedomie: 

1. informáciu o energiách v kultúrnom dome a v zdravotnom stredisku za rok 2023. 

 

 

Hlasovanie: za: 8  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 17 – Podanie žiadosti o dotáciu z NSK na rok 2024 – Osvetlenie priechodov pre 

chodcov pri škole a cintoríne 

 

 Bola podaná žiadosť na osvetlenie dvoch priechodov pre chodcov, pri cintoríne 

v Ludaniciach aj pri Základnej škole. Suma za osvetlenie bude okolo 8 000 €, z toho 5 000 € 

by sme mohli dostať dotáciu. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

berie na vedomie: 

1. informáciu o podaní žiadosti o dotáciu na NSK na rok 2024. 

 

Hlasovanie: za: 8  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 18 – Plán zasadnutí OZ na rok 2024 

 

 Zasadnutia sú orientačne naplánované na marec, máj, august, október a december. 

V prípade potreby bude mimoriadne zasadnutie. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach:  

berie na vedomie: 

1. plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva na rok 2024. 

 

Hlasovanie: za: 8  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 19 – Žiadosť o odkúpenie pozemku od obce Ludanice – Lucia Bielopotocká, 

Michaela Burrell 

 

 

 Starosta informoval, že na prechádzajúcom zastupiteľstve bola žiadosť vzatá 

na vedomie. Na určenie všeobecnej hodnoty pozemku bol vypracovaný znalcom znalecký 

posudok. 
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Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

schvaľuje: 

1. prebytočnosť  nehnuteľného majetku obce pozemok CKN parcela 62/4, druh 

pozemku záhrada o výmere 237 m2 vedenom na liste vlastníctva číslo 352 pre obec 

Ludanice, katastrálne územie Mýtna Nová Ves z dôvodu trvalého nepoužívania 

na plnenie úloh obce,  nakoľko predmetný pozemok je neprístupný z miestnej 

komunikácie a má malú výmeru. Prebytočnosť nehnuteľného majetku je zdôvodnená 

v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom obce Ludanice – bod (2) 

článku 1 Vymedzenie pojmov.  

2. spôsob prevodu nehnuteľného majetku obce podľa § 9 ods. 2  písm. a) zákona 

č. 138/1991 Zb. o  majetku obcí v platnom znení  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa a to: 

- pozemku CKN parcela číslo 62/4, druh pozemku záhrada o výmere 237 m2 v podiele 

1/1 vedenom na liste vlastníctva číslo 352 pre obec Ludanice, katastrálne územie 

Mýtna Nová Ves  za kúpnu cenu 15,00 EUR/m2, celkovú kúpnu cenu 3 555,00 EUR 

/slovom tritisícpäťstopäťdesiatpäť EUR/,  

- kupujúcim:  Mgr. Lucia Bielopotocká rodená Petríková, trvale bytom Lehota 814, 

951 36 Lehota, Slovenská republika a Michaela Burrell rodená Petríková, trvale bytom 

Mýtna Nová Ves 128, 956 11 Ludanice, Slovenská republika. 

   

Všeobecná hodnota pozemku CKN parcela číslo 62/4, druh pozemku záhrada 

o výmere 237 m2 vedenom na liste vlastníctva číslo 352 pre obec Ludanice, katastrálne 

územie Mýtna Nová Ves bola stanovená znaleckým posudkom číslo 11/2024 

(vypracoval znalec Ing. Igor Šinský) vo výške 3 390,00 EUR (slovom 

tritisíctristodeväťdesiat EUR).     

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: 

Pozemok CKN parcela číslo 62/4 je reálne nepoužiteľný pre inú osobu ako sú 

kupujúce, nakoľko neexistuje k nemu prístup z miestnej komunikácie. Predmetný 

pozemok sa nachádza za rodinným domom súpisné číslo 128 na CKN parcele číslo 

62/5 a za záhradou na CKN parcele číslo 62/1, ktoré sú vo vlastníctve kupujúcich (list 

vlastníctva číslo 321 pre obec Ludanice, katastrálne územie Mýtna Nová Ves).  

Osobitný zreteľ je zdôvodnený v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Ludanice – bod (5) článku 4 Niektoré ustanovenia o prevodoch 

majetku obce.  

 

Hlasovanie: za: 8  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 20 – Žiadosť o finančný príspevok – OZ Novejsa 

  

 Žiadosť poslanci dostali, ide o vytvorenie monografie o Mýtnej Novej Vsi. Bolo to 

predložené aj na finančnej komisii a tá odporúča zastupiteľstvu neschváliť finančný 

príspevok, treba využiť dotáciu na rok 2024 na OZ Novejsa včera a dnes. Predseda finančnej 

komisie p. Kapusta vysvetlil, že žiadosti by sa mali riešiť jednorázovo, pri schvaľovaní 
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rozpočtu, keď sa následne dopĺňajú žiadosti, je s tým problém a narúšajú sa pravidlá. Starosta 

doplnil, že obce dostali v podielových daniach o dosť menej za mesiac február, okolo 6 000 € 

to spravilo pre obec Ludanice, nevieme ako to bude ďalej. Ďalej prebehla diskusia medzi 

členmi OZ Novejsa a poslancami, najlepšie bude požiadať o dotáciu od Nitrianskeho 

samosprávneho kraja, fond na podporu umenia a podobne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

neschvaľuje: 

1. finančný príspevok na monografiu o Mýtnej Novej Vsi. 

 

Hlasovanie: za: 7  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 1 (Čerňan) 

 

 

K bodu 21 – Riešenie dopravnej situácie – bytovka vedľa starej materskej školy 

 

Na základe telefonátov od nespokojných majiteľov bytov sa starosta s vlastníkmi 

bytového domu stretol a riešil problém s parkovaním cudzích áut pred bytovkou a tým pádom 

blokovanie a prejazd áut vlastníkov bytovky. Obec dá vypracovať PD na trvalé dopravné 

značenie a následne zabezpečí aj montáž DZ. Starosta navrhol riešenie uzavretia prístupu 

závorou, predostrel aj cenovú ponuku. Obec vydá povolenie na osadenie závory alebo brány, 

ale financovať si ju musia vlastníci bytovky. Vlastníci bytovky si dajú vypracovať cenovú 

ponuku na bránu. Následne sa bude pokračovať v riešení problému. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

berie na vedomie: 

1. informáciu starostu o návrhoch riešení situácie.  

 

Hlasovanie: za: 8  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

K bodu 22 – Budova starej školy Mýtna Nová Ves č. 23 – informácia 

 

 Starosta vysvetlil, že od zasadnutia komisie sa zmenila situácia, pani Gajdošová 

podala žiadosť o ukončenie zmluvy, priestory sú vyprázdnené, zmluva ukončená. Čo a ako 

ďalej sa bude riešiť v budúcnosti. OZ Novejsa má v pláne podať žiadosť o užívanie budovy, 

starosta vysvetlil, že sa tým budú zaoberať. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

berie na vedomie: 

1. informáciu starostu obce. 

 

Hlasovanie: za: 8  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 23 – Združenie obcí TRIBEČSKÁ CYKLOMAGISTRÁLA 

 

 V roku 2023 sa schvaľovalo vstúpenie obce Ludanice do Tribečskej cyklomagistrály. 

Združenie nebolo zaregistrované pre formálne chyby v stanovách aj v zmluve. Je to potrebné 

schváliť nanovo. 
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Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

schvaľuje: 

       A. zrušenie uznesenia č.39/2023. 

prerokovalo: 

B. návrh zmluvy o založení združenia obcí s názvom: Združenie obcí TRIBEČSKÁ 

CYKLOMAGISTRÁLA. 

schvaľuje: 

1. založenie združenia obcí s názvom: Združenie obcí TRIBEČSKÁ 

CYKLOMAGISTRÁLA a účasť obce v združení. 

 

 

Hlasovanie: za: 8  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 24 – Rôzne 

 

 Starosta informoval občanov o osadení defibrilátora na Zdravotnom stredisku. 

Po preškolení bude defibrilátor vložený do skrinky a pripravený k použitiu. Na komisii sa 

ďalej preberalo, že by obec chcela zaviesť do prevádzky vratné plastové poháre, napríklad 

pri športových a kultúrnych podujatiach. Osvedčilo sa to vo viacerých obciach, musíme aj my 

modernizovať a predchádzať plastovému odpadu.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ludaniciach: 

berie na vedomie: 

1. osadenie defibrilátora 

2. správu o zakúpení vratných plastových pohárov 

 

Hlasovanie: za: 8  (podľa prezenčnej listiny), proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 25 – Diskusia 

 

 Starosta poďakoval za výrobu okrúhlych stolov Tomášovi Košeckému a Erikovi 

Škrekovi, ktorí vyrábali tieto stoly a aj ostatným, ktorí pomohli zaobstarať materiál. 

 Keďže zastupiteľstvo prebiehalo 8. marca, na Medzinárodný deň žien, starosta poprial 

všetkým ženám veľa zdravia a spokojnosti, poďakoval im a odovzdal kvet. 

  

 

K bodu 26  - Záver 

 

Starosta poďakoval poslancom aj občanom za účasť. Poprial pekný večer a ukončil 

zasadnutie. 

 

 

 

 

 

 

 



 12 

Overovatelia:  

 

 

 

 

....................................................... 

Zuzana Gígelová 

                                               

 

..........................................................     

Silvester Bilik 

 

 

                 Matúš Dočkalik 

  starosta obce  

      

             

                                                      

Zapísala: Mgr. Jana Kapustová 

V Ludaniciach, dňa 08.03.2024 


